

Concept-notulen Presidium

Datum	12-12-2022
Tijd	19:00 - 20:30
Locatie	MBG01 (achter kantine)
Voorzitter	D. Straat
Secretaris	A. Reus (griffier)
Aanwezig	T. Berlijn (HvM)
	E. v.d. Bosch (CDA)
	B. Huisman (GroenLinks)
	L. Plekker (GB)
	G. Mos (D66)
	S. Visser (CU)
	J. Stam (VVD)
	A. van der Geest (Morgen!)(vervangt T. Beuker)
	A. Griekspoor (gemeentesecretaris)(adviseur)
Afwezig	T. Beuker

Ag.pt.	Onderwerp
1	Opening De voorzitter opent de vergadering om 19.00 uur. T. Beuker wordt vervangen door A. van der Geest.
2	Vaststellen agenda De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
3.a	Vaststellen notulen presidium d.d. 21 november 2022 De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.
3.b	Actielijst presidium d.d. 12 december 2022 N.a.v. pt. 205 (Uitvoering besluit (optie c.) sanering motielijst/toezeggingenlijst): A. Griekspoor meldt dat in Q1 2023 een voorstel aan de commissie kan worden voorgelegd. N.a.v. pt. 213 (Voorstel interruptiemicrofoons): A. Reus stelt voor om in de raad van 26 januari te starten met interrupties. Vooralsnog is er 1 microfoon beschikbaar. De volgende afspraken kunnen gelden: - gebruik in 2e termijn; - uitsluitend interrupties vanaf deze microfoon dus niet meer vanaf zitplaats; - degene die wil interrumperen kan dat aangeven vanaf de zitplaats, voorzitter nodigt hem/haar vervolgens uit om het woord te voeren via de interruptiemicrofoon. B. Huisman en S. Visser plaatsen kanttekeningen: er zouden meer interruptie-microfoons moeten zijn waar ook de camera's/sprekerregistratie op aangesloten zijn. Dit zal verder worden onderzocht; er volgen nadere voorstellen. N.a.v. pt. 215 (kandidaten voor vacature Auditcommissie): de VVD zal een kandidaat leveren; de voorstellen voor raadsbesluitvorming worden voorbereid. Het presidium neemt kennis van de overige mutaties en stelt de actielijst met inachtneming van de mutaties vast.
4.a	Terugblik op de raads- en commissievergaderingen + informatie- en themabijeenkomsten 01-12 Raadsvergadering, 19.30 uur, raadzaal ➤ Behandeling moties vao nam relatief veel tijd in beslag. G. Mos vindt dat we eens moeten kijken naar het inzetten van het instrument motie vao, waarbij er wel rekening mee moet worden gehouden dat dit een belangrijk instrument is voor de oppositie. Hij heeft de indruk dat er een samenhang is tussen de omvang van het aantal moties vao en de omvang van de raads-agenda. D. Straat denkt dat een ander raadsinstrument soms beter kan worden ingezet om een doel te bereiken. ➤ A. Reus: mutatievoorstellen ingekomen stukken dienen <u>vooraf</u> kenbaar te worden gemaakt; dan kan iedereen zich voorbereiden.

- D. Straat: een toezegging van het college kan eraan bijdragen dat een motie/amendement overbodig wordt, zeker als de toezegging erop gericht is om een vergissing in een raadsvoorstel te corrigeren.

08-12 Raadscommissie, 19.30 uur, raadzaal

- G. Mos hecht eraan dat - zeker meer ervaren - raadsleden het bewaken van de orde van de vergadering aan de voorzitter overlaten en de rol van de voorzitter respecteren. Dat gebeurde niet altijd (betreft werkwijze om vragen te stellen aan collegeleden).
- G. Mos roept op om het geroezemoes aan tafel te beperken; dat bevordert de kwaliteit van de vergadering niet. Dat is een eigen verantwoordelijkheid van alle deelnemers; van een voorzitter kan niet worden verwacht dat hij daar voortdurend op corrigeert.
- S. Visser roept op om terughoudend te zijn met het gebruik van framende terminologie. L. Plekker ondersteunt dat; dit is ook van belang voor het imago van het gemeentebestuur.
- B. Huisman roept op om de zitplaatsen in de vergadering netjes achter te laten en de bodes de ruimte te geven om hun werk te doen.

4.b

Mededelingen werkgeverscommissie

- Aan de medewerkers van de griffie zal een kerstattentie worden aangeboden.
- De vergadering van de WGC van 12.12 is niet doorgegaan; de vervolgstappen die nodig zijn als de raad instemt met de formatieuitbreiding (raad 22.12) worden voorbereid. Het gaat daarbij om de vaststelling van de organisatie griffie en de wervingsprocedure voor een nieuwe medewerker.

5.a

Regionale raadsledenbijeenkomsten; terugblik/voorblik

Terugblik:

- 23-11; regionale bijeenkomst over duurzaamheid/energie: geen bijzonderheden: E. v.d. Bosch vond het een goede bijeenkomst. Wel constateerde zij dat kort daarvoor een bijeenkomst op lokaal niveau had plaatsgevonden met dezelfde sprekers; B. Huisman stelt dat de informatie van 23-11 voor hem juist nieuw was. G. Mos is zeer tevreden over de tijdigheid en kwaliteit van de informatievoorziening m.b.t. het onderwerp dat 23-11 stond geagendeerd.
- 30-11; Regionale worldcafésessie project Doorontwikkeling regionale raadsledenbijeenkomsten: geen bijzonderheden: B. Huisman vond het een goede bijeenkomst; o.a. is gesproken over de vraag hoe raadsleden meer/beter in positie kunnen worden gebracht bij de agendavorming. E. v.d. Bosch geeft aan dat Hoorn met een zgn. ambassadeursmodel werkt (die de hele raad vertegenwoordigen wat betreft hun inbreng in regionale bijeenkomsten en ook voor terugkoppeling zorg dragen). Dit zou ook voor Medemblik een optie kunnen zijn.

Vooruitblik:

- 18-1; Spiegelsessie doorontwikkeling regionale raadsledenbijeenkomsten. Dit betreft een vervolgsessie op de bijeenkomst van 30-11; TG zal de opbrengst t/m de bijeenkomst van 30-11 terugleggen bij de raadsleden voor verdere bespreking.
- 25-1; regionale bijeenkomst over kadernota's GR'en: er wordt gewerkt aan een nieuw experiment, nl. zichtbaar maken aan welke knoppen de raden kunnen draaien wat betreft de kaderstelling (opdracht) en controle voor GR'en. Dit kan bv. door dilemma's aan te geven (welke keuze-opties zijn er). Nog niet duidelijk is of dat lukt voor alle GR'en; WerkSaam en Recreatieschap streven ernaar om op 25-1 met de aanwezige raadsleden in gesprek te gaan over keuze-opties.

5.b

Traject implementatie wijziging Wet Gemeenschappelijke Regelingen

De NHN-griffiers hebben - vooruitlopende op besluitvorming over het p.v.a. (in januari verwacht) - input geformuleerd voor het kaderstellende raadsvoorstel dat in de 2e helft van 2023 wordt aangeboden aan de NHN-raden.
De input wordt voor kennisgeving aangenomen.

- 6.a Bestuurlijke termijn agenda periode december 2022 e.v.**
A. Reus zal nog verifiëren of het juist is dat er voor 9 maart een raadsvergadering is gepland (AR: dit is wel het geval).
Het presidium stelt de BTA december 2022 e.v. vast.
- 6.b Screening BTA op kaderstelling**
Het presidium stemt ermee in dat en elk geval voor de onderwerpen:
- Omgevingsvisie 2040
- Beleidsuitgangspunten Inkoop Jeugd en WMO
een kaderstellend traject wordt ontwikkeld.
Een optie kan zijn om dit ook te doen voor het onderwerp Veilige, gezonde en toekomstgerichte huisvesting gemeente Medemblik.
Vooralsnog houdt het presidium het bij de genoemde twee onderwerpen.
- 7.a Voorstel commissieagenda's periode januari 2022/februari 2023**
Het presidium besluit:
a. de onderstaande concept-agenda's voor de raadscommissievergadering van 8 en 12 december voorlopig vast te stellen:

Concept-agenda Raadscommissievergadering 12 januari 2023

Tijd	Nr.	Onderwerp	tijd in min.
19.00	0.	Ronde tafel*	30
19.30	1.	Opening	--
19.30	2.	Vaststelling agenda	--
19.30	3.	Spreekrecht	5
19.35	4.	Vaststellen besluitenlijst	--
19.35	5.	Bestuurlijke termijnagenda (BTA)	--
19.35	6.	Actieve informatie	10
19:45	7.	RUIMTE	
19:45	7.1	Verordening Fysieke leefomgeving 2e tranche, Algemene plaatselijke verordening 2022 en Apv 2023	30
20:15	7.2	Vaststellen Groenplan en Bomenplan	40
20:55	7.3	Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan (GVVP)	50
21:45	7.4	Vaststellen 11 ^e herziening exploitatieplan Het Lint	10
21:55	8	Sluiting	--

Concept-agenda Raadscommissievergadering 16 januari 2023

Tijd	Nr.	Onderwerp	tijd in min.
	0.	Ronde tafel**	--
20:30	1.	Opening	--
20:30	2.	Vaststelling agenda	--
20:30	3.	Spreekrecht	5
20:35	4.	SAMENLEVING	
20:35	4.1	Onderzoek RKC: GGD/gezondheidsbeleid	40
21:15	4.2	Regionaal beleidsplan Jeugdhulp 2020-2024	30
21:45	5	RAADSBREED	
21:45	5.1	Startdocument WGR-traject	20
22:05	6	Sluiting	--

* indien een RTG wordt aangevraagd, vangt de vergadering om 19.00 uur aan.

** indien een RTG wordt aangevraagd, vangt de vergadering om 20:00 uur aan.

- b. kennis te nemen van de voorlopige agenda voor de raadscommissie van 2 februari 2023;

Voorlopige agenda commissie 2 februari 2023

Tijd	Nr.	Onderwerp	tijd in min.
19.00	0.	Ronde tafel*	30
19.30	1.	Opening	--
19.30	2.	Vaststelling agenda	--
19.30	3.	Spreekrecht	5
19.35	4.	Vaststellen besluitenlijst	--
19.35	5.	Bestuurlijke termijnagenda (BTA)	--
19.35	6.	Actieve informatie	10
19:45	7	RAADSBREED	
19:45	7.1	Zienswijze kadernota's GR-en	60
20:45	7.2	Bestuurskracht	60
21:45	8	SAMENLEVING	
21:45	8.1	Beleidsuitgangspunten inkoop Jeugd en Wmo	45
22:30	8.2	Zendtoewijzing Streekomroep West-Friesland	20
22:50	9.	RUIMTE	
22:50	9.1	Toestemming verkoop pand Poldermuseum Andijk	10
23:00	10	Sluiting	--

- c. voor geen van de onderwerpen wordt aangegeven dat men:
- actief wil uitnodigen;
 - op locatie wil vergaderen;
 - het college wil verzoeken om voorafgaande aan de commissievergadering een informatiebijeenkomst te organiseren;
 - een werkbezoek wil organiseren.

7.b

Informatiebijeenkomsten en themabijeenkomsten periode december e.v.

Algemene opmerking: het presidium verzoekt om te bewaken dat presentaties e.d. die bij informatiebijeenkomsten e.d. worden gegeven vooraf worden toegevoegd.

Wat betreft de verzoeken van het college m.b.t. informatiebijeenkomsten: het presidium stemt in met het fysiek en openbaar organiseren van informatiebijeenkomsten over:

Sociaal Domein in Balans	23 januari 2023
duurzame onderwerpen	13 februari 2023
Sociaal Domein in Balans	19 juni 2023

Wat betreft de verzoeken van het college m.b.t. themabijeenkomsten:

- Er is een voorstel gedaan om op 30 januari een themabijeenkomst te organiseren over het onder Sociaal Domein. De themabijeenkomst heeft een relatie met zowel Sociaal domein in Balans alsmede de aanbieding van het meerjarenbeleidsplan Sociaal Domein (Q2) aan de raad. De raad wordt via een peiling gevraagd richting te geven aan de verdere uitwerking en bijbehorende beleidskeuzes voor het sociaal domein. S. Visser vindt dat dit thuishoort in een reguliere commissievergadering. Een overweging daarbij voor haar is dat commissieleden geen vergoeding krijgen voor deelname aan een informatiebijeenkomst maar wel voor deelname aan een commissievergadering. Het presidium besluit dat het onderwerp voor een commissievergadering dient te worden geagendeerd, waarbij aan de hand van een bespreknotitie kan worden gesproken.
- Er is een voorstel gedaan om op 9 februari een themabijeenkomst te organiseren voor Tussen evaluatie invoering Recyclatarief. T. Berlijn merkt op dat hij verwacht dat dit onderwerp in de raad wordt besproken. G. Mos merkt op dat deze bijeenkomst daaraan voorafgaat. D. Straat geeft aan dat de raad in Q2 een voorstel m.b.t. de tussenrapportage krijgt aangeboden. Het gaat erom dat in de themabijeenkomst de aanpak wordt besproken. Afsproken wordt dat D. Straat overleggen zal met de pfh over de vraag of

deze bespreking in een themabijeenkomst of in een commissievergadering plaatsvindt. Vooralsnog wordt de datum van 9 februari gereserveerd voor de aangevraagde themabijeenkomst.

- 8 **Overleg CvdK d.d. 12 december 2022**
De fractievoorzitters bespreken hetgeen aan de orde is geweest in dit overleg. Communicatie intern en extern volgt.
- 9 **Vervolg 2-daagse**
Het presidium stemt in met de voorgestelde vervolgacties n.a.v. de 2-daagse met dien verstande dat:
- onder pt. 1 onderdeel d. wordt geschrapt. Nadere uitwerking volgt.
 - de ptn. 6 en 7 als een afspraak worden beschouwd waar geen nadere uitwerking voor nodig is.
- Bij het onderwerp “vergaderdrukte” wordt geconcludeerd dat het noodzakelijk is om te prioriteren; L. Plekker hecht eraan dat er minder tijd aan vergaderen besteed wordt en meer tijd beschikbaar komt om “naar buiten” te gaan. Het is nodig om hier verder over van gedachten te wisselen.
- 10 **Spreekrecht/Rondetafelgesprekken**
Niet besproken; komt in de volgende vergadering aan de orde.
- 11 **Vertrouwelijkheid**
Niet besproken; komt in de volgende vergadering aan de orde.
- 12 **Commissievoorzitters**
A. Reus roept de fractievoorzitters op om te bespreken welke raadsleden zich beschikbaar willen stellen als commissievoorzitter. S. Visser overweegt om zich beschikbaar te stellen.
- 13 **Integriteit**
Niet besproken.
- 14 **Nieuwjaarsreceptie**
D. Straat geeft aan dat deze plaatsvindt op 5 januari te Midwoud. De uitnodiging wordt gedaan namens college en raad.
- 15 **Rondvraag**
Hier wordt geen gebruik van gemaakt.
- 16 **Sluiting**
De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur.